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Vragen van het lid De Roon (PVV)
aan de ministers van Justitie en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over
ongeorganiseerde overheid bij de
aanpak van georganiseerde misdaad.
(Ingezonden 5 augustus 2009)

1
Is het waar dat politie en justitie in
het zuiden van het land jaarlijks ten
minste zeven van de tien
misdaadsyndicaten achter de
georganiseerde wietteelt ongemoeid
laten, door een lage prioritering?1

2
Beschouwt de regering de aanpak
van grootschalige hennepteelt nog
wel als een speerpunt bij de
bestrijding van de georganiseerde
misdaad, zoals u nog in november
2008 stelde in uw «dreigingsbeeld
georganiseerde misdaad»2 ?

3
Hoe komt het dat u niet in staat bent
geweest om de aanpak van deze
misdaadsyndicaten beter te
organiseren? Wat gaat u doen om dit
te verbeteren?

4
Deelt u de mening dat het
voortbestaan van deze
misdaadsyndicaten veel moord-,
roof- en andere zware criminaliteit
veroorzaakt3 ?

5
Bent u bereid de aanpak van de
wietsyndicaten dezelfde prioriteit te
geven als de aanpak van moord-,
roof- en harddrugszaken? Zo nee,
waarom niet?

1 NRC Handelsblad, 1 augustus 2009:
«Misdaad nauwelijks geraakt door aanpak
wietteelt»
http://www.nrc.nl/binnenland/
article2316852.ece/Aanpak_wietteelt_
raakt_misdaad_niet
2 Ministerie van Justitie, 21 november 2008:
«Dreigingsbeeld georganiseerde misdaad
naar Tweede Kamer»
http://www.justitie.nl/actueel/
nieuwsberichten/archief-2008/
81121dreigingsbeeld-georganiseerde-
misdaad-naar-tweede-kamer.aspx
3 Ministerie van Justitie – Wetenschappelijk
Onderzoek- en Documentatiecentrum,
publicaties: «De wereld achter de wietteelt»
http://www.wodc.nl/onderzoeksdatabase/
aanpak-van-de-criminele-organisaties-
achter-de-wietteelt-nulmeting.aspx?cp=
44&cs=6798

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie), mede namens de
minister van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties (ontvangen
21 augustus 2009)

Hierbij deel ik u me, mede namens
mijn ambtgenote van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties, dat de
schriftelijke vragen van het lid De
Roon (PVV) van uw Kamer over

ongeorganiseerde overheid bij de
aanpak van georganiseerde misdaad
(ingezonden 5 augustus 2009) niet
binnen de gebruikelijke termijn
kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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